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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi (nr 264)
3 października 2018 r.
Komisja Rolnictwa i Rozwoju Wsi, obradująca pod przewodnictwem posła 
Krzysztofa Jurgiela (PiS), zastępcy przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– uchwałę Senatu w sprawie ustawy o spółdzielniach rolników (druk nr 2866).

W posiedzeniu udział wzięli: Tadeusz Romańczuk sekretarz stanu w Ministerstwie Rolnictwa i Roz-
woju Wsi wraz ze współpracownikami, Arkadiusz Szymoniuk p.o. zastępcy prezesa Agencji Restruk-
turyzacji i Modernizacji Rolnictwa, Wiktor Szmulewicz prezes Krajowej Rady Izb Rolniczych, Jacek 
Staciwa prezes Krajowego Związku Rewizyjnego Rolniczych Spółdzielni Produkcyjnych oraz Krzysz-
tof Banasiak członek zarządu Federacji Związków, Kółek i Organizacji Rolniczych Rzeczypospolitej 
Polskiej wraz ze współpracownikami.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Agnieszka Jasińska, Magdalena Kowal-
ska, Dariusz Rzepnikowski – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz Jarosław 
Lichocki i Konrad Nietrzebka – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):

Otwieram posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 
Witam państwa posłów oraz przybyłych licznie gości.
Porządek dzienny obejmuje rozpatrzenie uchwały Senatu w sprawie ustawy o spół-

dzielniach rolników. 
Czy są uwagi? Jeśli nie słyszę uwag, przystępujemy do realizacji porządku dziennego.
Jeszcze pytanie: czy na sali znajdują się osoby wykonujące zawodową działalność 

lobbingową? 
Nie widzę.
Senat podjął uchwałę w sprawie ustawy o spółdzielniach rolników (druk nr 2866) 

i zgłosił sześć poprawek.
Przyjmujemy taką formę: stanowisko rządu (do poprawki pierwszej) i, ewentualnie, 

Biuro Legislacyjne… to pan będzie się zgłaszał, tak? Dobrze. 
Czy rząd jest za czy przeciw poprawce pierwszej?

Sekretarz stanu w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Wsi Tadeusz Romańczuk:
Za, bo wszystkie poprawki są akceptowane.

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Proszę?

Sekretarz Komisji Agnieszka Jasińska:
Do mikrofonu, panie ministrze.

Sekretarz stanu w MRiRW Tadeusz Romańczuk:
Oczywiście, że za. Wszystkie poprawki zgłoszone przez Senat są akceptowane, panie 
przewodniczący.

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Rząd jest za wszystkimi poprawkami, ale musimy przejść...
Pierwsza poprawka. Czy są jakieś pytania? 
Jeśli nie ma, to uważam, że przyjmujemy poprawkę, popieramy.
Druga poprawka, są jakieś pytania? 
Pan mecenas.
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Legislator w Biurze Legislacyjnym Kancelarii Sejmu Konrad Nietrzebka:
Bardzo dziękuję. 
Panie przewodniczący, szanowni państwo, zgodnie z sugestią zawartą w uzasadnieniu 

uchwały Senatu, proponujemy połączyć poprawkę nr 2 z poprawkami nr 4 i 5, ponieważ 
one dotyczą tej samej kwestii, w związku z czym byłoby to ujęte w jednym głosowaniu. 
Dziękuję.

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Czyli poprawki druga, czwarta i piąta…. czy są jakieś pytania? 
Jeśli nie ma to przyjmujemy pozytywną opinię.
Poprawka trzecia?
 Nie ma pytań, przyjmujemy pozytywną opinię.
Poprawka szósta? 
Nie ma pytań, przyjmujemy pozytywną opinię.
Ma być poseł sprawozdawca, tak? A Dolaty nie będzie? Ale przyjedzie pewnie, kiedy 

to jest rozpatrywane?

Sekretarz Komisji Agnieszka Jasińska:
Jutro są już głosowania.

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
To przyjedzie na pewno. Pan poseł Dolata był sprawozdawcą Komisji to przyjmujemy, 
że będzie reprezentował Komisję na posiedzeniu Sejmu.

Legislator Konrad Nietrzebka:
Bardzo przepraszam, panie przewodniczący, tylko taka kwestia techniczna.

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Tak, proszę.

Legislator Konrad Nietrzebka:
Kwestia techniczna, bo rozumiem, że przyjęcie poprawki nr 2... Rozumiem, że automa-
tycznie też pan przewodniczący od razu wskazał, że poprawki nr 4 i 5 również zostały 
zaakceptowane jako...

Przewodniczący poseł Krzysztof Jurgiel (PiS):
Tak, razem, łącznie.
Na tym zakończyliśmy porządek dzienny tego posiedzenia Komisji. 
Protokół będzie wyłożony do przejrzenia w sekretariacie. 
Zamykam posiedzenie Komisji. 
Dziękuję.


